



Rallye du Chablais 20^{ème} édition 30 mai – 1^{er} juin 2024

Date : 16.05.2024 FIA Autorisation : 14.05.2024 **Time/Heure :** 08:30

Objet/Objet : Bulletin COC/Additif DC 3 :
New deadline for entries + Briefing Crews (paper)
Nouvelle date de clôture des engagements+Briefing équipages (écrit)
Document No: 1.3

From/de : *The Clerk of the Course/Directeur de course*

To/à : *All competitors/ Crew Members Tous les concurrents/équipages ERT*
Number of pages/Nombre de page 1 Attachments/annexes 0

Corrections

Supplementary Regulations

Art. 3.1 Program before the rally week and Art. 4.2 Entry Procedure

The deadline for entries has been extended from midnight on Wednesday 15 May 2024 to Sunday 19 May 2024 at midnight.

Art. 3.2 Program during the rally week

The mandatory in-person briefing scheduled for Thursday 30 May 2024 at 19:10 will be replaced by a written briefing to be published on Sportity on Thursday 30 May 2024 at 18:30 and to be given to crews at the TC0 in exchange for their signature.

Art. 10 and 11 Timetable for administrative checks and scrutineering.

The timetable will be published on Sportity.

Corrections

Règlement particulier

Art. 3.1 Programme avant le weekend du rallye et Art. 4.2 Procédure d'engagement

Le délai des engagements est prolongé du mercredi 15 mai 2024 à minuit au dimanche 19 mai 2024 à minuit.

Art. 3.2 Programme durant la semaine du rallye

Le briefing présentiel obligatoire prévu le jeudi 30 mai 2024 à 19:10 est remplacé par un briefing écrit qui sera publié le jeudi 30 mai 2024 à 18:30 sur Sportity et sera remis aux équipages au CH0 contre émargement.

Art. 10 et 11 Horaire pour les contrôles administratifs et les vérifications techniques

L'horaire sera publié sur Sportity

Aigle, le 16 mai 2024

Le Directeur de course
The Clerk of the Course

Sébastien Lovis